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W imieniu mieszkaric6w miasta bardzo prosze o modemizacjq
nawierzchni boiska do koszyk6wki na osiedlu Leopoldowo.

Obecnie na tym osiedlu znajduje siq boisko do koszyk6wki, ale jego

nawierzchnia jest bardzo zniszczona, co stwarza zagroZenie dla zdrowia
i bezpieczeistwa dzieci i mlodzie2y grajqcych w bardzo popularnq we

Wloclawku grq zespolowq.
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